
PROTOKÓŁ NR XLV /18               
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 lipca 2018 roku o godz. 9:00

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

Otwarcia sesji o godz. 900 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie Pan
Jarosław Bartkowiak. Przewodniczący powitał Radnych, a w ich imieniu:
- Burmistrza Bojanowa Pana Macieja Dubiela,
- Zastępcę Burmistrza Bojanowa Pana Krzysztofa Kurpisza,
- Skarbnika Gminy Panią Patrycję Kubiak.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Po  przywitaniu  wszystkich  przybyłych  na  XLV  Sesję  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie,
Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy 15 osobowy skład Rady w sesji uczestniczy
9 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne
uchwały.
 
Następnie  Przewodniczący Rady zapytał,  czy  Panie/Panowie  radni  zgłaszają  wątpliwości  
i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji?
Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.

Do pkt. 2.   Przedstawienie porządku obrad XLV sesji Rady Miejskiej.  

Pan Jarosław Bartkowiak zapytał,  czy  do przedstawionego porządku obrad  są propozycje
zmian? Zmian nie wniesiono; w związku z powyższym porządek XLV sesji przedstawia się
następująco:

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad XLV sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XLIV/18 z sesji, która odbyła się w dniu 29 czerwca 2018 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie
międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i  o wydanych
zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwały w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.
8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski.
10. Zakończenie.

Do pkt. 3.   Przyjęcie protokołu Nr XLIV/18 z sesji, która odbyła się w dniu 29 czerwca 2018   
roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 29 czerwca 2018 roku nie
wniesiono  żadnych  uwag  pisemnych  i  ustnych,  Przewodniczący  Rady  zawnioskował  
o przyjęcie powyższego dokumentu.
Za  propozycją  Pana  Jarosława  Bartkowiaka  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  Radni-  9
głosów „za”. W związku z powyższym protokół Nr XLIV/18 z sesji, która odbyła się w dniu 
29 czerwca 2018 roku został przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 4.   Zapytania radnych.     
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Głos  w  niniejszym  punkcie  zabrała  Pani  Wiesława  Świerzewska,  która  zwróciła  się  
z zapytaniem odnośnie oddziału przedszkolnego w Golinie Wielkiej. W pierwszej kolejności
radna poinformowała, że rodzice dzieci przedszkolnych (w szczególności sześcioletnich) są
zaniepokojeni  faktem,  że  nie  zostały  jeszcze  rozpoczęte  prace  remontowe.  Spotkanie
informacyjne  odbyło  się  z  rodzicami,  ale  rodzice  przychodzą  do  oddziału  i  dopytują  
w powyższej kwestii.

Więcej  pytań  nie  było,  w związku  z  powyższym Pan  Jarosław Bartkowiak  przeszedł  do
kolejnego punktu porządku obrad.

Do pkt. 5.    Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych    
w okresie międzysesyjnym.     

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  poinformował  zebranych  o  działaniach
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi  załącznik  
nr 2 do niniejszego protokołu.

Do  pkt.  6.    Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  o  
wydanych zarządzeniach.     

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  
w  okresie  międzysesyjnym.  Informując  uczestników  sesji  o  udziale  w  spotkaniu
konsultacyjnym w Krobi  w  związku  z  przyjęciem przez  Radę  Ministrów  „Programu  dla
sektora  górnictwa  węgla  brunatnego  w  Polsce”  uwzględniającego  złoża  o  charakterze
strategicznym-  Oczkowice,  Pan  Burmistrz  dodał,  że  uczestnicy  niniejszego  spotkania
jednogłośnie od kilku lat sprzeciwiają się budowie kopalni odkrywkowej na terenie Gminy
Krobia i Miejska Górka.  
Następnie Pan Burmistrz uzupełnił informację dotycząca spotkania z mieszkańcami Goliny
Wielkiej  w sprawie przedszkola.  Celem spotkania było sprostowanie pewnych informacji,
gdyż  do  rodziców  docierały  sprzeczne  lub  cząstkowe  informacje,  na  podstawie  których
pojawiały się nieprawdziwe informacje. Spotkanie zostało zainicjowane również przez Pana
Piotra Nadrowskiego, który na sesji czerwcowej dopytywał kwestię remontu przedszkola.  
W spotkaniu poza osobą: Pana Piotra Nadrowskiego, Przewodniczącego Rady Pana Jarosława
Bartkowiaka, sołtysa Goliny Wielkiej Pana Marcina Mroza i Zastępcy Burmistrza, udział brali
rodzice.  Tematem  rozmów  była  sytuacja,  jaka  miała  miejsce  na  tamten  czas.  Byliśmy
wówczas po pierwszym przetargu, gdzie nie udało się znaleźć wykonawcy. Jest to sytuacja, na
którą nie mieliśmy wpływu, gdyż wykonawców nie ma dużo. Zakres przedmiotu zamówienia
jest  obszerny  i  zawiera  kilka  branż.  Na  spotkaniu  poinformowaliśmy  rodziców,  że
podejmiemy wszelkie starania, aby doszło do remontu, gdyż remont przedszkola w Golinie
Wielkiej jest dla nas priorytetem. Następnie Pan Burmistrz poinformował, że udało nam się
ogłosić  kolejny  przetarg  i  otrzymaliśmy  jedną  ofertę,  którą  złożyła  firma:  Zakład
Ogólnobudowlany Piotr  Ratajczak z  Krzycka Wielkiego.  Oferta  została  złożona za kwotę
394.254,13 zł.  W budżecie  mieliśmy zaplanowaną  kwotę  400.000 zł.  Na dzisiejszej  sesji
wnioskuję  o  zwiększenie  
kwoty 30.000 zł na powyższe zadanie (na ewentualne zadania dodatkowe).  Aktualnie trwa
etap  formalny  badania  oferty.  W bieżącym  tygodniu,  najpóźniej  na  początku  przyszłego
tygodnia  zostanie  podpisana  umowa i  przekazanie  terenu  robót.  Czas  jest  krótki,  aby  do
września zrealizować prace, ale w specyfikacji został ujęty zapis, że wszelkie prace wewnątrz
przedszkola  miałyby  się  zakończyć  do  połowy  września,  a  prace  wykończeniowe  na
zewnątrz- do końca września.
Na  powyższe  Pani  Świerzewska  dodała,  że  w  szczególności  chodzi  o  dojazd  dzieci
sześcioletnich,  gdyż rodzice  powyższych dzieci  zadają  najwięcej  pytań  (dzieci  z  Kawcza
dojeżdżają do Goliny Wielkiej).  
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Wyjaśniając Pan Maciej Dubiel dodał, że będzie oddział w Golinie Wielkiej. Na krótki okres,
zajęcia będą musiały odbywać się w świetlicy wiejskiej. Przedszkole nie było remontowane
przez długi okres czasu i prośba o trochę cierpliwości.
Następnie Pan Burmistrz informując uczestników sesji o Turnieju Sołectw w Zaborowicach,
wyraził słowa podziękowania dla sołtysa i mieszkańców Zaborowic, pracowników GCKSTiR
w Bojanowie i dla wszystkich drużyn biorących udział w Turnieju. Triumfatorem Turnieju
było Sołectwo Golinka, które po raz trzeci zwyciężyło.   
Pisemna  informacja  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie  międzysesyjnym  stanowi
załącznik nr 3 do protokołu.

W związku z brakiem pytań ze strony Państwa radnych do przedstawionej reprezentacji,  
Burmistrz  Bojanowa  poinformował  zebranych  o  wydanych  zarządzeniach.  Informacja
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Pytań nie było.

Do pkt. 7.   Podjęcie uchwały w sprawie:  
a)      zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok  

Głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która poinformowała, że zwiększa się środki na:
- „Modernizację przedszkola w Golinie Wielkiej” o kwotę 30.000 zł,
- „Przebudowę chodnika przy ulicy Dąbrowskiego” o kwotę 31.000 zł,
- „Przebudowę chodnika przy ulicy Leśnej” o kwotę 26.000 zł.
Łącznie na powyższe zadania zwiększa się środki w wysokości 87.000 zł, zmniejszając tym
samym środki na zadanie „Budowa osadnika na rowie melioracyjnym dz. nr 418/4 Gołaszyn”.
Ponadto zwiększa się dochody i wydatki:
-  zgodnie  z  zawiadomieniem  Wojewody  Wielkopolskiego  na  pokrycie  kosztów  realizacji
programu „Dobry start” w kwocie 18.455 zł,
-  zgodnie  z  zawiadomieniem  Wojewody  Wielkopolskiego  na  sfinansowanie  wypłat
zryczałtowanych dodatków energetycznych dla odbiorców wrażliwych energii  elektrycznej
oraz kosztów obsługi w kwocie 600 zł,
- zgodnie z zawiadomieniem Krajowego Biura Wyborczego na wypłatę wynagrodzenia dla
urzędnika wyborczego w kwocie 2.687 zł
-  zgodnie  z  zawiadomieniem  Wojewody  Wielkopolskiego  na  wypłatę  wynagrodzenia  za
sprawowanie opieki oraz na obsługę tego zadania w wysokości 3.420 zł,
-  zgodnie  z  zawiadomieniem  Wojewody  Wielkopolskiego  na  dofinansowanie  wypłaty
zasiłków stałych w kwocie 30.501 zł.
Następnie  Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  Wojewoda  Wielkopolski  przesunął  środki  
z programu 500+ na realizację programu „Dobry start” w kwocie 34.255 zł. Zostały dokonane
przeniesienia  między  paragrafami  w  planie  finansowym  Ośrodka  Pomocy  Społecznej,
Przedszkola  w  Bojanowie  oraz  przeniesienia  między  paragrafami  w  funduszu  sołeckim
sołectwa Gościejewice.

Pytań nie  było,  wobec powyższego przystąpiono do głosowania.  Uchwała została  podjęta
jednogłośnie- dziewięcioma głosami „za” i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Do pkt. 8.   Odpowiedzi na zapytania radnych.  

Przystępując  do  niniejszego  punktu,  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  odpowiedź
została  już udzielona Pani  Wiesławie Świerzewskiej  we wcześniejszym punkcie porządku
posiedzenia.

Do pkt. 9.   Wolne głosy i wnioski.  

W niniejszym punkcie porządku obrad, jako pierwszy głos zabrał Pan Maciej Dubiel, który
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poinformował, że w pierwszym przetargu nieograniczonym na „Przebudowę chodnika przy
ulicy Dąbrowskiego w Bojanowie” wpłynęły trzy oferty:
- Usługi Sprzętem Budowalnym Krzysztof Rogala 197.098,89 zł,
- Drogtranz Sp. zo.o. 197.569,98 zł,
- Nodo sp. zo.o. z Leszna 249.213,38 zł.
W drugim przetargu na powyższe zadanie wpłynęły dwie oferty:
- Usługi Sprzętem Budowalnym Krzysztof Rogala 189.570,68 zł,
- Drogtranz Sp. zo.o. 173.179,08 zł.
Porównując obydwa przetargi, można zauważyć, że najniższa oferta w pierwszym przetargu
wynosi 197.098,89 zł, w drugim- 173.179,08 zł. Zaplanowana na zadanie była kwota 150.000
zł, wobec powyższego koszt zadania wzrósł o 24.000 zł, a nie 47.000 zł.
Następnie  Pan  Burmistrz  przedstawił  informację  z  przetargu  nieograniczonego  pn.:
„Przebudowa chodnika przy ulicy Leśnej w Bojanowie”. W pierwszym przetargu wypłynęły
dwie oferty:
- Usługi Sprzętem Budowalnym Krzysztof Rogala 153.884,55 zł,
- Drogtranz Sp. zo.o. 136.753,92 zł.
  W drugim przetargu wpłynęły również dwie oferty, na następujące kwoty:
- Usługi Sprzętem Budowalnym Krzysztof Rogala 128.755,33 zł,
- Drogtranz Sp. zo.o. 131.091,89 zł.
W stosunku do kwoty, którą mieliśmy zaplanowaną na zadanie, jest nadwyżka o 16.000 zł,  
a  nie  41.000  zł.  Prace  inwestycyjne  przebudowy chodników rozpoczną  się  z  początkiem
września br.
W dalszej kolejności Pan Maciej Dubiel poinformował, że został dokonany odbiór inwestycji
pn.: „Przebudowa drogi gminnej Zaborowice- Trzebosz”.
Kolejna  kwestia  dotyczyła  Przedszkola  im.  Misia  Uszatka  w  Bojanowie.  Pani  Dyrektor
przedszkola  planuje  wypromować  placówkę  poprzez  swoje  ulotki.  Akcja  promocyjna  ma
rozpocząć się od miesiąca sierpnia i będzie spersonalizowana, gdyż ma dotrzeć bezpośrednio
do rodziców, którzy dzisiaj mają roczne, dwuletnie dzieci. Przedszkole będzie funkcjonować
od godz. 6:00 do godz. 17:00. Planujemy, aby do przedszkola mogły uczęszczać dzieci od 2
do 7 lat. Ponadto naszym zamierzeniem jest, aby w przyszłości otworzyć oddział żłobkowy. 
W celu  podniesienia  atrakcyjności  przedszkola,  Pani  Dyrektor  planuje  uruchomić  grupy
zabawowe,  dodatkowe zajęcia.  Następnie  Pan Burmistrz  poinformował,  że od dwóch lat  
w okresie wakacyjnym przedszkole jest otwarte i z każdym rokiem jest coraz więcej dzieci
uczęszczających.

Następnie  głos  zabrała  Pani  Wiesława  Świerzewska,  która  poinformowała,  że  skierowała
pismo w imieniu Stowarzyszenia K.L.A.R. do Rady Miejskiej  z prośbą o dofinansowanie
wyjazdu  studyjnego  do  górniczej  wioski  w  Pile.  Zgodnie  z  przytoczonym  pismem,
Stowarzyszenie czyni starania, aby Kawcze było wioską tematyczną. Radna poinformowała,
że w naszym rejonie nie ma wioski tematycznej i na przykładzie wioski „Łaciata Wieś”, która
znajduje się  w Pogorzeli, wyjaśniła funkcjonowanie wioski tematycznej.
Na powyższe Pan Burmistrz zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie swoich
opinii  
w niniejszej kwestii. Rada Miejska nie może finansować wspomnianego wyjazdu, gdyż nie
jest  on  związany  z  funkcjonowaniem  Rady,  prośba  o  prywatne  wsparcie.  Następnie
zaproponował,  aby powyższy temat  pozostawić do przemyślenia lub przedyskutowania w
swoim gronie.   

W dalszej kolejności Pan Burmistrz nawiązał do przekazanej Państwu radnym nowej pozycji
książkowej,  której  twórcą  jest  Pan  Witold  Mikołajczyk.  Nowa  pozycja  opisuje  dzieje
bojanowskiej poczty. Koszt publikacji książki wyniósł 21.000 zł. Planowana jest dystrybucja
pozycji dla osób, które chciałyby ją nabyć, wówczas koszt zakupu będzie wynosił tyle, żeby
zwrócił się koszt publikacji.  Następnie Pan Maciej Dubiel zwrócił  uwagę na stronę, która
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opisuje pomnik Schmuckerta. Pozycja zawiera kilka ciekawostek, które związane są z historią
Bojanowa. Oprócz warstwy tekstowej, książka zawiera liczne fotografie. Niniejszą  książkę
warto przeczytać i posiadać w swojej domowej bibliotece.

Następnie Przewodniczący Rady podziękował Panu Burmistrzowi za zabranie głosu i zwrócił
się z zapytaniem do radnej Świerzewskiej, na kiedy planowałaby wyjazd?
Odpowiadając Pani Świerzewska poinformowała, że jeszcze w okresie wakacyjnym.  
Na  powyższe  Przewodniczący  Rady  zapewnił,  że  radni  niniejszą  kwestię  z  pewnością
przemyślą i odpowiedź zostanie udzielona.

W  dalszej  kolejności  głos  zabrał  Pan  Sebastian  Miekisz,  który  podziękował  za  drogę
Trzebosz- Zaborowice.
Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy, Pan Burmistrz dodał, że niniejszą drogą
dużo dzieci uczęszcza rowerem. Następnie nawiązał do inwestycji 300- metrowego odcinka
drogi  przy  cmentarzu,  której  koszt  po  drugim  przetargu  wynosi  574.000  zł.  Gdyby  
w  dniu  dzisiejszym  mielibyśmy  realizować  przebudowę  drogi  Trzebosz-  Zaborowice  i
ogłaszać przetarg, koszt inwestycji mógłby wynieść ok. 3 mln zł. Dobrym rozwiązaniem było
ogłaszanie powyższego przetargu w okresie zimowym.
Następnie Pan Maciej Dubiel dodał, że sprawą niedokończoną jest droga w Zaborowicach.
Jest  to  kwestia  do  zrealizowania  w  najbliższych  latach,  od  razu  nie  jest  się  w  stanie
wszystkich  inwestycji  zrealizować.  Wszystkie  drogi  gminne  (zlokalizowane  daleko  od
miasta),  poza  drogą  do  Pakówki,  są  zrobione.   Drogi,  które  prowadzą  do  Bojanowa,  są
drogami powiatowymi.  Planujemy w niedalekiej przyszłości przystąpić do utwardzania dróg
na osiedlach. Zapytania ofertowe na dokumentacje projektowe w powyższych kwestiach będą
niedługo  wysyłane.  Planujemy  realizować  łączniki  na  Gołaszynie.  W  dalszej  kolejności
sukcesywnie zamierzamy robić chodniki  i  drogi.   Początkiem jest  budowa chodników na
ulicy: Leśnej i Dąbrowskiego, Lipowej, Gołaszyńskiej, Św. Józefa, Półwiejskiej, Powstańców
Wielkopolskich, Sportowa, Niepodległości, Kopernika. Są to chodniki, które w najbliższych
latach  trzeba  byłoby  zrobić  od  nowa.  Na  wioskach  prace  będą  również  sukcesywnie
wykonywane, gdzie każdego roku metrów bieżących chodników przybywa. W miejscowości
Kawcze chodnik zbliża się do końca.   
Na powyższe Pani Wiesława Świerzewska poruszyła kwestię drogi z Rawicza do Ponieca
przez Kawcze. Radna poinformowała, że po opadach deszczu, przy wejściu do przedszkola-
stoi woda.  
Ustosunkowując się  do przedmówcy,  Pan Burmistrz  wyjaśnił,  że  w momencie,  kiedy był
budowany  chodnik  w  Kawczu,  prowadzone  były  rozmowy  z  Panem  Lipowczykiem  i
wówczas  udało  się  wynegocjować,  że  jeżeli  po  przetargu  są  oszczędności,  kwotę
zaoszczędzoną dalej przeznaczamy na inwestycję. Mając dokumentację na budowę chodnika
przy sklepie, szybciej można było zrealizować inwestycję w niniejszym miejscu niż budować
chodnik  np.  w  stronę  przedszkola.  Jest  to  kwestia  na  lata  następne  i  na  pewno  będzie
generować większe koszty, gdyż musiałoby być zrobione odwodnienie i odpływ, aby woda
nie zalewała przedszkola i pobliskich posesji.
Następnie Pan Burmistrz dodał, że wykonawca, który realizuje inwestycję przy cmentarzu,
zadeklarował,  że  inwestycja  zakończy  się  wcześniej.  Termin  wykonania  jest  do  końca
września, ale istnieje duże prawdopodobieństwo, że jeszcze w okresie wakacyjnym będziemy
się cieszyć ukończoną drogą. Aktualnie, wyłożone jest obrzeże krawężnikowe do końca płotu
cmentarza.  Następnie  Pan  Maciej  Dubiel  dodał,  że  planowane  jest  zamknięcie  drogi
całościowo na jeden dzień, gdyż wykonawca planuje wylać asfalt na całej szerokości.

Po  wypowiedzi  Pana  Burmistrza  głos  zabrał  Pan  Leszek  Janowicz,  który  zwrócił  się  
z zapytaniem cyt: "co z rynkiem?".
Na powyższe głos zabrał Pan Krzysztof Kurpisz, który poinformował, że termin realizacji
pierwszego  etapu  modernizacji  wewnętrznej  płyty  rynku  (nawadniania,  zieleni  i
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wewnętrznych  ścieżek)  był  do  końca  maja.  Wykonawca  w  maju  zgłosił  dwa  problemy:
nieukończony projekt i brak pozwolenia od Konserwatora. Zawnioskował o dwie kwestie: czy
wydłużymy termin realizacji tegoż etapu oraz zamianę zakresu etapu (rezygnacja z zieleni z
uwagi,  że  powyższe  prace  można  wykonywać  we  wczesnym  etapie  wiosennym  albo
jesiennym,  a  nie  latem).  Nie  przystaliśmy  na  propozycję  wydłużenia  terminu,  gdyż
wykonawca  nie  przedstawił  obiektywnych  przesłanek  dlaczego  nie  mógł  wykonać
dokumentacji projektowej wcześniej. Wyraziliśmy zgodę na zmianę zakresu, gdyż mieliśmy
dobrą ofertę cenową. Przetarg został  ogłoszony w grudniu i dobrze by było,  gdyby prace
zostały  wykonane  w  tej  cenie.  Zmiana  zakresu  polegałaby  na  tym,  że  wykonawca
zaproponował,  że  wykonałby  remont  pierzei  południowej  (najczęściej  użytkowanej  przez
mieszkańców, przed urzędem), wyprowadzenie zatoki  autobusowej bliżej  jezdni,  wymianę
wiaty przystankowej, słupa ogłoszeniowego, ławek i zrobienie schodów wewnętrznych oraz
zdroju.  Na  powyższe  prace  wykonawca  uzyskał  zgodę  
i  mógłby  przystąpić  do  prac,  po  przedstawieniu  dokumentacji  i  zgłoszenia  do  Starostwa
Powiatowego w Rawiczu. Na dzień dzisiejszy zgoda na wszystkie prace jest od Konserwatora
Zabytków, prace zostały zgłoszone do Starostwa Powiatowego, ale wykonawca nie wszedł na
roboty.  Wspólnie  z  Panem Burmistrzem podjęliśmy decyzję,  że  wyślemy do wykonawcy
ostateczne wezwanie, aby w przeciągu dwóch tygodni przystąpił do realizacji prac pod groźbą
zerwania umowy. Wykonawcy za każdy dzień zwłoki naliczana jest kara w wysokości 300 zł,
co miesięcznie daje kwotę 9.000 zł. Na koniec lipca będzie to kwota 18.000 zł. Za zerwanie
umowy z winy wykonawcy grozi kara 10% wartości kontraktu, co przy kwocie 900.000 zł
daje wartość 90.000 zł. Wobec powyższego wykonawcy nadal opłaca się zapłacić za miesiąc,
dwa czy trzy kary i wykonać umowę niż zapłacić kary umowne za zerwanie całości kontraktu.
Oczywiście  wykonawca  już  jakąś  część  umowy  wykonał,  gdyż  elementem  umowy  jest
również  projekt  w ramach "zaprojektuj-  wybuduj".  W momencie zerwania  umowy trzeba
byłoby zrobić inwentaryzację i powołać biegłego z zakresu budownictwa, który nam określi
ile  taki  projekt  powinien  kosztować.  Dopiero  wówczas  moglibyśmy zerwać  umowę i  się
rozliczyć, gdyż częściowo wykonawca jakąś wartość zainwestował, a my projekt będziemy
posiadali  
z wszystkimi uzgodnieniami i pozwoleniami. Następnie Pan Zastępca Burmistrza dodał, że
jego zdaniem w okresie dwóch, trzech tygodni sytuacja się wyklaruje czy wykonawca wejdzie
na  roboty.  Dla  nas  najkorzystniej  byłoby,  gdyby  inwestycja  została  zrealizowana  w  tych
środkach finansowych, które mieliśmy zaplanowane i które wykonawca zaproponował. Jeżeli
w  dniu  dzisiejszym  ogłaszalibyśmy  przetarg  w  tym  zakresie,  w  którym  chcielibyśmy,
musielibyśmy prawdopodobnie zaplanować środki na poziomie dwa razy większym.  
Następnie  Pan  Burmistrz  dodał,  że  planujemy  się  spotkać,  gdyż  nie  chcemy  tematu  
w nieskończoność przedłużać. Przez okres trzech lat były podejmowane dyskusje odnośnie
wyglądu rynku, jego modernizacji. Dużo czasu i energii poświęciliśmy w powyższej kwestii 
i zarówno dla jednej, jak i drugiej strony nie jest to łatwa sprawa. Na razie chcemy się spotkać
z  wykonawcami,  aby  się  określili  czy  będą  wchodzić  na  inwestycję.  Jeżeli  otrzymamy
ostateczne deklaracje, to uruchomimy odpowiednie zapisy, które są w umowie i będziemy
działać.

W związku z powyższym, że więcej wolnych głosów i wniosków nie było, Przewodniczący
Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Do pkt. 10.   Zakończenie  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie
zakończył XLV sesję o godz. 1005.
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Protokolant Przewodniczący Rady Miejskiej
Justyna Wolsztyniak Jarosław Bartkowiak
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